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SĒDES  PROTOKOLS 
Attālināta sēde 

 

2021.gada 6.oktobris 

ar turpinājumu 2021.gada 7.oktobrī                                                             protokols Nr. 13/2021. 
  

Sēde izsludināta 01.10.2021.plkst. 09:02 

Sēde atklāta 06.10.2021. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Sociālo lietu komitejas jautājumi 

1. Par dzīvojamās platības piešķiršanu R.E.;  

2. Par saistošo noteikumu “Par atbalsta pasākumiem mājokļa vides pielāgošanai personām ar 

funkcionēšanas ierobežojumiem” apstiprināšanu;  

3. Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības atbalstu bāreņiem un bez vecāku gādības palikušiem 

bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, audžuģimenēm un aizbildņiem Ķekavas novadā” 

apstiprināšanu. 

Īpašumu komitejas jautājumi  

4. Par nekustamā īpašuma Pļavu ielā 5A, Baldonē, atsavināšanu;  

5. Par nekustamā īpašuma Ērces-2, Baldones pagastā, atsavināšanu;  

6. Par nekustamā īpašuma, Pavasara iela 38, Baložos atsavināšanu;  

7. Par zemes gabala Ūsiņa iela 27, Baložos, piešķirsanu nomā I.S.;  

8. Par saistošo noteikumu “Sadzīves atkritumu apsaimniekošanas noteikumi” apstiprināšanu;  

9. Par saistošo noteikumu “Noteikumi par koku ciršanu ārpus meža” apstiprināšanu;  

10. Par Ķekavas novada Medību koordinācijas komisijas nolikuma apstiprināšanu;  

11. Par Ķekavas novada pašvaldības Īpašuma novērtēšanas komisijas nolikuma apstiprināšanu;  

12. Par Ķekavas novada pašvaldības Sabiedrisko pakalpojumu maksas aprēķināšanas komisijas 

nolikuma apstiprināšanu;  

13. Par Licencēšanas komisijas apstiprināšanu;  

14. Par Ķekavas novada pašvaldības noteikumu “Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrību 

un kapitāla daļu pārvaldības kārtība”  apstiprināšanu. 

Attīstības komitejas jautājumi  

15. Par grozījumiem domes 04.08.2021. lēmumā Nr. 24 “Par nekustamā īpašuma “D/S “Jeņči”” 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8070 019 0393, Jenčos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, sadalīšanu”;  

16. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķu noteikšanu nekustamajam īpašumam Ciniju ielā 18, 

Ķekavā, Ķekavas pagastā;  

17. Par adrešu un NĪLM kodu piešķiršanu detālplānojumā "Asteru ielā 30" teritorijai, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā;  

18. Par nekustamā īpašuma “Melnezers” Katlakalnā, Ķekavas pagastā, sadalīšanu;  

19. Par nekustamā īpašuma “Elektropārvade” (kadastra numurs 8070 003 0451) Krustkalnos, 

Ķekavas pagastā, sadalīšanu;  

20. Par nekustamā īpašuma “Elektropārvade” (kadastra numurs 8070 003 0140) zemes vienību ar 

kadastra apzīmējumiem 8070 003 0071, 8070 003 0072 un 8070 003 0075 Krustkalnos, 

Ķekavas pagastā sadalīšanu. 

 

 

mailto:novads@kekava.lv
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Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

21. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas izdevumu tāmes precizēšanu 

uz 01.09.2021.;  

22. Par nolikuma “Par naudas balvas piešķiršanu izglītības iestāžu audzēkņiem un pedagogiem” 

apstiprināšanu;  

23. Par Ķekavas novada izglītības iestāžu audzēkņu un pedagogu naudas balvu piešķiršanas 

komisijas nolikuma apstiprināšanu;  

24. Par saistošo noteikumu "Par Ķekavas novada pašvaldības stipendiju piešķiršanu" 

apstiprināšanu;  

25. Par Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanas komisijas 

sastāvu;  

26. Par Kompensācijas piešķiršanas komisijas sastāvu;  

27. Ķekavas novada izglītības iestāžu pedagogu konkursa komisija;  

28. Apbalvojumu izvērtēšanas komisijas sastāvs;  

29. Vienošanās protokols novadu sadarbībai izglītībā, kultūrā un sportā. 

Drošības komitejas jautājumi  

30. Korupcijas novēršanas sistēmas organizācijas un kontroles veikšanas kārtība Ķekavas novada 

pašvaldībā;  

31. Par grozījumiem Ķekavas sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikumā. 

Finanšu komitejas jautājumi  

32. Par centralizētas grāmatvedības uzskaites izveidošanu Ķekavas novada pašvaldībā;  

33. Par Iedzīvotāju reģistrācijas jautājumu komisijas apstiprināšanu.  

 

 

Sēdi vada -  domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

             domes priekšsēdētāja pirmā vietniece Agnese Geduševa. 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Viktorija Baire, Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Rihards Gorkšs, Agnese 

Geduševa, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, Aigars Vītols, 

Andris Vītols, Juris Žilko. 

Pašvaldības darbinieki:  

Baldones darbinieki - izpilddirektore Tatjana Tohoņenko, īpašumu speciālistes Inese Blese, Aija 

Ciseļonoka, Ķekavas darbinieki - izpilddirektore Jolanta Jansone, jurists Jānis Zvaigzne, Īpašumu 

pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, vides speciāliste Sigita Varika, Izglītības, kultūras un sporta 

pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, speciāliste Vera Kļaviņa, Attīstības un būvniecības pārvaldes 

vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, Iekšējais auditors Viktorija Belova, Ķekavas sociālā 

dienesta vadītājas vietniece  Inese Bērziņa. 

Ieinteresētās personas – Raimonds Nitišs, Viktorija Gulbe, Jānis Ipatjevs, Linda Znotiņa,  Linda 

Zaķe, Renārs Manuilovs, Edgars Gailītis, Aija Gargurne, Ilva Šembele, Inga Suvorova, Vita 

Andžejevska, Baiba Jurisone, Iveta Skodžus, Arvīds Platpers, Egija Linda Nežborte, Indra Šmite , 

Dzintra Maļinovska, Anna Lemeševska, Aija Vitmane, Iveta Fūrmane, Danuta Priede, Anastasija 

Prokopenko, Lauma Žilko, Solvita Vēvere.  

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 
 

Žilko atklāj domes sēdi.  
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Par darba kārtību 

Žilko ziņo par darba kārtību un informē, ka iesniedzis priekšklikumu par darba kārtības 

izskatīšanas maiņu, jo domes sēdei pieslēgušies komisiju locekļu amata kandidāti.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, kurā piedalās Aigars Vītols, Zvaigzne, Žilko, Romanovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Jautājumus par sešu komisiju sastāva ievēlēšanu skatīt, kā pirmos 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, tāpēc tiek labota darba kārtība. Žilko aicina balsot par koriģēto darba 

kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2021.gada 6.oktobra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

ĪPAŠUMU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMS 

1. 
Par Licencēšanas komisijas sastāva apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – komisijas nolikums ir apstiprināts un nākamais solis ir 

komisijas sastāva apstiprināšana. Viņa informē, ka sēdei pieslēgušies komisijas locekļu amata 

kandidāti un deputāti var viņus iztaujāt. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Baire, Legzdiņa, Žilko.  

Zvaigzne ziņo par amata kandidātiem. 

Raimonds Nitišs, Viktorija Gulbe, Jānis Ipatjevs, Linda Znotiņa, Miķelis Ragainis iepazīstina ar 

sevi, savu pieredzi un motivāciju strādāt Licencēšanas komisijā. 

Deputāti iztaujā pretendentus – piedalās Ceļmalnieks, Legzdiņa, Keisters, Zvaigzne, Aigars Vītols, 

Baire, Gulbe, Līcis, Jerums. 

Keisters komentē savu priekšlikumu. 
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Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas, un viņš aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

 

 

1. priekšlikums no Agneses Geduševas –  

Ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības Licencēšanas komisijas sastāvā Viktoriju Gulbi 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2. priekšlikums no Agneses Geduševas –  

Ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības Licencēšanas komisijas sastāvā Lindu Znotiņu 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 2 (Aigars Vītols, Dace Cīrule),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

. 

 

3. priekšlikums no Agneses Geduševas –  

Ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības Licencēšanas komisijas sastāvā Raimondu Nitišu 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

4. priekšlikums no Agneses Geduševas –  

Ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības Licencēšanas komisijas sastāvā Jāni Ipatjevu 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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5. priekšlikums no Agneses Geduševas –  

Ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības Licencēšanas komisijas sastāvā Andri Jēkabsonu 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

6. priekšlikums no Agneses Geduševas –  

Ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības Licencēšanas komisijas sastāvā Miķeli Ragaini 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 6 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa), “Atturas” – 6 (Agnese Geduševa, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

7. priekšlikums no Arnolda Keistera –  

Ievēlēt Licencēšanas komisijas sastāvā Reini Priedi 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris Jerums, 

Viktorija Baire), “Pret” – 6 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa), “Atturas” – 7 (Andris Ceļmalnieks, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Baire balsoja par Reini Priedi, kas nav pieteicies uz šo amatu, jo skatoties uz pārējiem 

balsojumiem un salīdzinot CV ir smieklīgi skatīties, ka par vienīgo kandidātu, kuram ir 

vislabākais CV un pieredze, netiek balsots. No tā ir labi redzams, ka nozīme nav pieredzei. 

Jerums rosina Miķeli Ragaini skatīties arī uz citiem amatiem, kādi tiks piedāvāti, jo arī viņu 

uzrunāja Ragaiņa izglītība un pieredze, un arī Jerumu pārsteidza balsojums. 

Geduševa atbalstīja pieteikušos kandidātus. Viņa aicina pieteikties citām komitejām tos, kuri 

netika atbalstīti. Viņa norāda, ka atbalstīti tiks arī tie kandidāti, kuriem nav pieredzes šai darbā.  

 

Žilko izsludina tehnisku pārtraukumu, lai var papildināt lēmuma projektu  

Sēdē pārtraukums no plkst.10:13 līdz plkst. 10:18. 

Žilko atsāk domes sēdi. 
 

Žilko paziņo, ka lēmuma projekts papildināts atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem, un aicina 

balsot par papildināto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izveidot Ķekavas novada pašvaldības Licencēšanas komisiju piecu locekļu sastāvā.  

Lēmums Nr. 13. pielikumā.  

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

2. 
Par Ķekavas novada pašvaldības Interešu izglītības un pieaugušo neformālās 

izglītības programmu licencēšanas komisijas sastāva apstiprināšanu 

Zvaigzne ziņo par amata kandidātiem. 

Solvita Vēvere, Linda Zaķe, Vita Andžejevska, Baiba Jurisone, Renārs Manuilovs, Inga Suvorova, 

Aija Gargurne iepazīstina ar sevi, savu pieredzi un motivāciju strādāt Interešu izglītības un 

pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanas komisijā. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu.  

Keisters komentē savu priekšlikumu. 

Variks iepazīstina ar Edagara Gailīša kandidatūru. 

Jautājumu sadaļā piedalās Baire, Keisters, Ceļmalnieks, Zaķe, Aigars Vītols, Manuilovs, Cīrule, 

Variks, Geduševa. 

Romanovska noraida Keistera priekšlikumu, ar kuru viņš izvirzījis viņas kandidatūru darbam 

komisijā.  

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Baire, Variks, Aigars Vītols, Geduševa, Romanovska, Andris Vītols, Jerums, Baire otrreiz, 

Aigars Vītols otrreiz, Ceļmalnieks, Līcis. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

 

1. priekšlikums no Aigara Vītola  –  

Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanas komisijas 

sastāvā ievēlēt Lindu Zaķi 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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2. priekšlikums no Aigara Vītola  –  

Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanas komisijas 

sastāvā ievēlēt Ilvu Šembeli 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 3 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Kristīne 

Legzdiņa), "Atturas" – 9 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), 

 Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

. 

 

3. priekšlikums no Aigara Vītola  –  

Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanas komisijas 

sastāvā ievēlēt Solvitu Vēveri 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 4 (Andris Vītols, Gatis 

Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa), "Atturas" – 7 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

4. priekšlikums no Aigara Vītola  –  

Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanas komisijas 

sastāvā ievēlēt Vitu Andžejevsku 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Gatis Līcis), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

5. priekšlikums no Aigara Vītola  –  

Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanas komisijas 

sastāvā ievēlēt Baibu Jurisoni 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

6. priekšlikums no Aigara Vītola  –  

Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanas komisijas 

sastāvā ievēlēt Aiju Gargurni 
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Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

7. priekšlikums no Aigara Vītola  –  

Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanas komisijas 

sastāvā ievēlēt Edgaru Gailīti 

Atklāti balsojot 

ar 1 balsīm “Par” (Arnolds Keisters), “Pret” – 8 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis 

Līcis, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire), 

"Atturas" – 10 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

8. priekšlikums no Aigara Vītola  –  

Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanas komisijas 

sastāvā ievēlēt Ingu Suvorovu 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris Jerums), 

“Pret” – 4 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa),  

"Atturas" – 10 (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

9. priekšlikums no Aigara Vītola  –  

Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanas komisijas 

sastāvā ievēlēt Renāru Manuilovu 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

10. priekšlikums no Arnolda Keistera  –  

Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanas komisijas 

sastāvā ievēlēt Miķeli Ragaini 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire),  
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“Pret” – 6 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs), "Atturas" – 8 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Valts Variks), 

“Nepiedalās” – 1 (Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Geduševa apsveic komisijas locekļus ar ievēlēšanu. 

Baire arī apsveic komisijas locekļus, par pēdējo kandidātu viņa balsoja par, jo iepazina viņu kā 

cienīgu kandidātu. 

Žilko atturējās balsojumā, pamatojoties uz jurista skaidrojumu, ka nav pamata ievēlēt, ja nav 

saņemts personas iesniegums. 

 

Žilko izsludina tehnisko pauzi lēmuma projekta papildināšanai. 

Sēdē pārtraukums no plkst.11:23 līdz plkst. 11:28. 

Žilko atsāk domes sēdi. 
 

Žilko paziņo, ka lēmuma projekts papildināts atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem, un aicina 

balsot par papildināto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības 

programmu licencēšanas komisijas sastāvā piecus locekļus.  

Lēmums Nr. 25. pielikumā.  

 
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Aigars Vītols balsoja par, kaut, viņaprāt, komisijā netika ievēlēti kandidāti, kurus viņš izvirzīja, un 

kuru dalība padarītu komisijas darbu kvalitatīvāku, tomēr tika atbalstīti citi viņa izvirzītie 

kandidāti. 

Geduševa balsoja par, uzskata, ka komisijas sastāvs būs zinošs un darbs kvalitatīvs, jo pieci no 

Aigara Vītola izvirzītajiem kandidātiem tika ievēlēti. 

Žilko balsoja par, jo visi ievēlētie kandidāti bija Aigara Vītola izvirzīti. 
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3. 
Par Kompensācijas piešķiršanas komisijas sastāva apstiprināšanu  

Zvaigzne ziņo par amata kandidātiem. 

Vita Andžejevska, Iveta Skodžus Ilva Šembele Edgars Gailītis  iepazīstina ar sevi, savu pieredzi un 

motivāciju strādāt Kompensāciju piešķiršanas komisijā. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu.  

Keisters komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Zvaigzne, Aigars Vītols, Skodžus, Gailītis, Baire, Geduševa, 

Keisters, Žilko, Līcis. 

Geduševa paziņo, ka Ingus Fjodorovs atsaucis savu kandidatūru. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

 

 

1. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Kompensācijas piešķiršanas komisijas sastāvā ievēlēt Aiju Āri 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Kompensācijas piešķiršanas komisijas sastāvā ievēlēt Vitu Andžejevsku 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

. 

 

3. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Kompensācijas piešķiršanas komisijas sastāvā ievēlēt Ivetu Skodžus 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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4. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Kompensācijas piešķiršanas komisijas sastāvā ievēlēt Birutu Joksti 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

5. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Kompensācijas piešķiršanas komisijas sastāvā ievēlēt Ilvu Šembeli 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav,  

“Atturas” – 2 (Kristīne Legzdiņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

6. priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Kompensācijas piešķiršanas komisijas sastāvā ievēlēt Edgaru Gailīti 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Valts Variks),  

“Pret” – 1 (Andris Vītols), “Atturas” – 14 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

7. priekšlikums no Arnolda Keistera –  

Ķekavas novada pašvaldības Kompensācijas piešķiršanas komisijas sastāva ievēlēt Reini 

Priedi 

Atklāti balsojot 

ar 1 balsīm “Par” (Arnolds Keisters), “Pret” – 6 (Andris Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, 

Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire), “Atturas” – 9 (Agnese Geduševa, Aigars 

Vītols, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Kristīne Legzdiņa),  

“Nepiedalās” – 3 (Juris Žilko, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Žilko izsludina tehnisku pārtraukumu, lai var sakārtot lēmuma projektu. 

Sēdē pārtraukums no plkst.12:36 līdz plkst. 12:44. 

Žilko atsāk domes sēdi. 
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Žilko paziņo, ka lēmuma projekts papildināts atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem, un aicina 

balsot par papildināto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izveidot Ķekavas novada pašvaldības Kompensācijas piešķiršanas komisiju piecu locekļu 

sastāvā.  

Lēmums Nr. 26. pielikumā.   

 
Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Keisters balsoja par visiem kandidātiem. Viņš velk paralēles - ja jākārto eksāmens un kāds uz to 

neierodas, tad nevienu neinteresē kāpēc, bet eksāmens nav nokārtots, arī šai gadījumā Fjodorovs 

neieradās un tāpēc netika ievēlēts. 

Romanovska apsveic komisijas jaunos locekļus. Viņa skaidro, kāpēc izvirzīja kandidātu, par kuru 

pati nebalsoja. 

Aigars Vītols balsoja par un vēl komisijai veiksmīgu darbu. 

Geduševa balsoja par pieciem kandidātiem, saka paldies, ka Aigars Vītols tos izvirzīja un vēl 

veiksmi komisijai darbā, jo uzskata, ka izvēlēti labākie un atbilstošākie kandidāti. 

 

 

 

4. 
Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu pedagogu konkursa  

komisijas sastāva apstiprināšanu  

Zvaigzne ziņo par amata kandidātiem. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu.  

Arvīds Platpers, Ilva Šembele, Inga Suvorrova, Inguna Granta, iepazīstina ar sevi, savu pieredzi 

un motivāciju strādāt Izglītības iestāžu pedagogu konkursa komisijā. 

Zaķe un Romanovska stāsta par divām amata kandidātēm, kuras nevarēja ierasties. 

Egija Linda Nežborte atsauc savu kandidatūtu 

Keisters atsauc savu priekšlikumu. 

Sēdē pārtraukums no plkst.13:05 līdz plkst. 14:05. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Baire, Žilko, Variks, Cīrule, Romanovska, Aigars Vītols, 

Zvaigzne. 

Geduševa atsauc savu priekšlikumu par Egijas Lindas Nežbortes ievēlēšanu komisijas sastāvā. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 
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1. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu pedagogu konkursa komisijas sastāvā ievēlēt 

Aiju Āri 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu pedagogu konkursa komisijas sastāvā ievēlēt 

Arvīdu Platperu 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

. 

 

3. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu pedagogu konkursa komisijas sastāvā ievēlēt 

Ilvu Šembeli 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

4. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu pedagogu konkursa komisijas sastāvā ievēlēt 

Ingu Suvorovu 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

“Atturas” – 3 (Juris Jerums, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

5. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu pedagogu konkursa komisijas sastāvā ievēlēt 

Indru Šmiti 

Atklāti balsojot 
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ar 3 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Viktorija Baire),  

"Pret" – 2 (Gatis Līcis, Juris Žilko), “Atturas” – 12 (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

6. priekšlikums no Ineta Romanovska –  

Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu pedagogu konkursa komisijas sastāvā ievēlēt 

Ingūnu Grantu 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

7. priekšlikums no Ineta Romanovska –  

Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu pedagogu konkursa komisijas sastāvā ievēlēt 

Edgaru Gailīti 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Valts Variks),  

"Pret" – 4 (Gatis Līcis, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire),  

"Atturas" – 9 (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa), 

“Nepiedalās” – 1 (Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Žilko izsludina tehnisku pauzi lēmuma projekta papildināšanai. 

Sēdē pārtraukums no plkst.14:19 līdz plkst. 14:24. 

Žilko atsāk domes sēdi. 
 

Lēmuma projekts ir papildināts atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem, un Žilko aicina balsot par 

papildināto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izveidot Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu pedagogu konkursa komisiju piecu 

locekļu sastāvā.  

Lēmums Nr. 27. pielikumā.  
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5. 
Par Ķekavas novada pašvaldības apbalvojuma “Ķekavas novada Goda pilsonis”  

komisijas sastāva apstiprināšanu  

Zvaigzne ziņo par amata kandidātiem. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu.  

Arvīds Platpers, Anna Lemeševska, Iveta Fūrmane, Danuta Priede, Egija Linda Nežborte, Aija 

Vitmane, Dzintra Maļinauska iepazīstina ar sevi, savu pieredzi un motivāciju strādāt apbalvojumu 

komisijā. 

Jēkabsone stāsta par amata kandidāti, kura nevarēja ierasties.  

Keisters prezentē savā priekšlikumā izvirzītos kandidātus. 

Jautājumu sadaļā piedalās Baire, Nežborte, Aigars Vītols, Zvaigzne, Žilko, Pozņaks, Variks, 

Geduševa. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Baire, Aigars Vītols, Geduševa, Jerums, Baire otrreiz, Geduševa otrreiz, Jerums otrreiz, 

Ceļmalnieks. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

1. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Apbalvojuma izvērtēšanas komisijas sastāvā ievēlēt Dzintru Maļinovsku 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Apbalvojuma izvērtēšanas komisijas sastāvā ievēlēt Arvīdu Platperu 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Juris Jerums), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

. 

 

3. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Apbalvojuma izvērtēšanas komisijas sastāvā ievēlēt Aiju Vitmani 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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4. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Apbalvojuma izvērtēšanas komisijas sastāvā ievēlēt Zani Ulmani 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

5. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Apbalvojuma izvērtēšanas komisijas sastāvā ievēlēt Annu Lemeševsku 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

6. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Apbalvojuma izvērtēšanas komisijas sastāvā ievēlēt Ivetu Fūrmani 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

7. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Apbalvojuma izvērtēšanas komisijas sastāvā ievēlēt Danutu Priedi 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 4 (Andris 

Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

8. priekšlikums no Inetu Romanovsku –  

Apbalvojuma izvērtēšanas komisijas sastāvā ievēlēt Egiju Lindu Nežborti 

Atklāti balsojot 

ar 1 balsīm “Par” (Arnolds Keisters), "Pret" – 6 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Atturas" – 9 (Agnese Geduševa, Andris 

Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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9. priekšlikums no Arnolds Keisters –  

Apbalvojuma izvērtēšanas komisijas sastāvā ievēlēt Ināru Beļinski 

Atklāti balsojot 

ar 1 balsīm “Par” (Arnolds Keisters), "Pret" – 6 (Agnese Geduševa, Gatis Līcis, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire), "Atturas" –7 (Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa), “Nepiedalās” – 3 (Andris Ceļmalnieks, Juris Žilko, Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

10. priekšlikums no Arnolds Keisters –  

Apbalvojuma izvērtēšanas komisijas sastāvā ievēlēt Igoru Maļinovskas 

Atklāti balsojot 

ar 1 balsīm “Par” (Arnolds Keisters), "Pret" – 8 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire), 

"Atturas" –1 (Juris Jerums), “Nepiedalās” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

11. priekšlikums no Jura Žilko –  

Lēmumprojekta tekstā viscaur precizēt komisijas nosaukumu. 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Lēmuma projekts tiek papildināts atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem, un Žilko aicina balsot 

par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izveidot Ķekavas novada pašvaldības apbalvojuma “Ķekavas novada Goda pilsonis” 

komisiju septiņu locekļu sastāvā.  

Lēmums Nr. 28. pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst.15:39 līdz plkst. 15:45. 

 
Žilko atsāk domes sēdi, viņš citē likumu normas, kas nosaka - ja jautājums attiecas uz sēdes 

vadītāju personīgi, tad viņš nevar vadīt sēdi, un tāpēc nodod sēdes vadību savai pirmajai 

vietniecei Agnesei Geduševai. 



 18 

FINANŠU  KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

6. 
Par Ķekavas novada pašvaldības Iedzīvotāju reģistrācijas jautājumu  

komisijas sastāva apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Agnese Geduševa, viņa informē par amata kandidātiem, kas pieteikušies 

komisijas locekļa amatam. 

Geduševa atklāj jautājumu sadaļu.  

Anastasija Prokopenko, Lauma Žilko, Egija Linda Nežborte iepazīstina ar sevi, savu pieredzi un 

motivāciju strādāt Iedzīvotāju reģistrācijas jautājumu komisijā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Milbrete, Keisters. 

Geduševa slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Jerums, Baire. 

Geduševa slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

 

1. priekšlikums no Agneses Geduševas –  

Ķekavas novada pašvaldības Iedzīvotāju reģistrācijas jautājumu komisijas sastāvā ievēlēt 

Anastasiju Prokopenko 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Juris Žilko), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2. priekšlikums no Agneses Geduševas –  

Ķekavas novada pašvaldības Iedzīvotāju reģistrācijas jautājumu komisijas sastāvā ievēlēt 

Laumu Žilko 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Juris Žilko), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

. 

 

3. priekšlikums no Agneses Geduševas –  

Ķekavas novada pašvaldības Iedzīvotāju reģistrācijas jautājumu komisijas sastāvā ievēlēt 

Egiju Lindu Nežborti 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums), “Nepiedalās” – 1 (Juris Žilko), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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4. priekšlikums no Agneses Geduševas –  

Ķekavas novada pašvaldības Iedzīvotāju reģistrācijas jautājumu komisijas sastāvā ievēlēt 

Lieni Leimani 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Juris Žilko), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

5. priekšlikums no Agneses Geduševas –  

Ķekavas novada pašvaldības Iedzīvotāju reģistrācijas jautājumu komisijas sastāvā ievēlēt 

Vitu Broku 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Juris Žilko), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Lēmuma projekts papildināts atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem, un Geduševa aicina par to 

balsot. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, “Nepiedalās” – 1 (Juris Žilko), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izveidot Ķekavas novada pašvaldības Iedzīvotāju reģistrācijas jautājumu komisiju piecu 

locekļu sastāvā.  

Lēmums Nr. 33. pielikumā.  

 

 
Geduševa nodod sēdes vadību atpakaļ domes priekšsēdētājam Jurim Žilko. Viņa saka paldies 

visiem, kas izrādīja interesi un pieteicās darbam komisijās, viņa apsveic visus ievēlētos un cer uz 

veiksmīgu turpmāko sadarbību. 

 

 

SOCIĀLO  LIETU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

7. 
Par dzīvojamās telpas izīrēšanu  

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – pagājušā domes sēdē tika pieņemts lēmums par dzīvesvietas 

palīdzības sniegšanu personai, kura atbrīvota no ieslodzījuma. Personu neapmierināja šis 

lēmums, jo viņš vēlējās saņemt atsevišķu dzīvojamo platību, nevis tādu, kas jādala ar citām 

personām. Komitejas locekļi katrs izteica savu viedokli un beigās komiteja vienojās apmierināt 

personas lūgumu un piešķirt atsevišķu dzīvojamo platību. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt R.E. dzīvojamo telpu Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

līdz 2021.gada 31.oktobrim. 

Lēmums Nr. 1. pielikumā.  

 

 

8. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – komitejā saistošie noteikumi guva atbalstu, viņa informē, ka 

iepriekš Baldonē šādu noteikumu nebija un pašvaldība nesniedza šāda veida atbalstu personām ar 

invaliditāti, arī Ķekavas novadā šie noteikumi ir jauni, tomēr tie tika koriģēti, jo mainījušies ārējie 

normatīvie akti, kuros atviegloti nosacījumi attiecībā uz ārējo ietaišu uzstādīšanu. Budžets šiem 

mērķiem palielināsies par pieciem tūkstošiem, jo novads kļuvis lielāks. Noteikumi stāsies spēkā no 

1.janvāra. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Jēkabsone. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko atklāj debates. 

Debatēs piedalās Jerums. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.28/2021 “Par atbalsta 

pasākumiem mājokļa vides pielāgošanai personām ar funkcionēšanas ierobežojumiem 

Ķekavas novadā” un to paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums Nr. 2. pielikumā.  

 

 

9. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – viņa saka paldies darba grupai un sociālo dienestu 

vadītājām, kas strādāja pie šo noteikumu salāgošanas. Baldones noteikumi bija krietni atšķirīgi no 

Ķekavas, atbalsts Baldonē bija nedaudz lielāks, kā Ķekavā, bet jaunajos noteikumos neviena likme 

netika pazemināta, līdz ar to ieguvēji būs visi novada iedzīvotāji. Paskaidrojuma rakstā ir 

redzams nepieciešamais budžeta pieaugums, ir pievienots arī veiktais aprēķins. Sociālo lietu 

komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 
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Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Jēkabsone. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.29/2021 “Par pašvaldības 

atbalstu bāreņiem un bez vecāku gādības palikušiem bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, 

audžuģimenēm un aizbildņiem Ķekavas novadā” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 3. pielikumā.  

 

 

 

ĪPAŠUMU  KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

10. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu  

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa  – īpašums atrodas Baldonē, Baldones dome jau pieņēma 

lēmumu par tā atsavināšanu, saņemts iesniegums no zemes nomnieces, pašvaldība juridiskus 

šķēršļus nav atradusi, tāpēc sagatavots attiecīgs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt V.V. Ķekavas novada pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu Pļavu ielā 5A, 

Baldonē, Ķekavas novadā. 

Lēmums Nr. 4. pielikumā.  

 

 

11. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu  

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī šis īpašums atrodas Baldones pagastā, pēc domes 

lēmuma par iespēju īpašumu atsavināt, saņemts nomnieka iesniegums, juridiskas dabas šķēršļu 

nav, tāpēc Legzdiņa aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Gatis Līcis, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt A.I. Ķekavas novada pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu Ērces-2, Baldones 

pagastā, Ķekavas novadā.  

Lēmums Nr. 5. pielikumā.  

 

 

12. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu  

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī šeit saņemts iedzīvotājas iesniegums, kurā viņa izsaka 

vēlmi atsavināt īpašumu, juridisku šķēršu nav, tāpēc sagatavots atbilstošs lēmuma projekts.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Gatis Līcis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt nekustamo īpašumu Pavasara iela 38, Baloži, Ķekavas novads, pārdodot to L.K.  

Lēmums Nr. 6. pielikumā.  

 

 

13. 
Par zemes gabala piešķiršanu nomā  

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas, kura vēlas nomāt 

zemi mazdārziņa vajadzībām. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemes gabalu Ūsiņa iela 27, Baložos, Ķekavas novadā, I.S., nosakot zemes 

nomas līguma termiņu līdz 2024.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, 

teritorijas sakopšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 7. pielikumā.  
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14. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šie ir noteikumi, kuri bijuši spēkā Ķekavas novadā, šobrīd 

ir divi atkritumu apsaimniekotāji, jo Baldonē ir cits pakalpojuma sniedzējs, bet visticamāk, ka pēc 

līguma termiņa beigām būs jārīko jauns konkurss, un tad visā novadā būs viens atkritumu 

apsaimniekotājs. Viņa saka paldies vides speciālistiem, kas noteikumus pārstrādāja un aicina 

atbalstīt lēmuma projektu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Jerums, Varika, Križanovskis, Aigars Vītols, Zvaigzne, 

Jansone, Putniņa, Legzdiņa.  

Baire izsaka deputātes pieprasījumu – viņa vēlas saņemt visas vēstules no Vides aizsardzības un 

reģionālās attīstības ministrijas par atkritumu apsaimniekošanu Baldonē. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums.  

Aigars Vītols atsauc savu pirmo priekšlikumu un atstāj spēkā otro priekšlikumu. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

 

1. priekšlikums no Jura Jeruma –  

Izteikt punktu 9.2. sekojošā redakcijā: 

Nešķirotiem atkritumiem no individuālo māju iedzīvotājiem- ne retāk kā vienu reizi mēnesī. 

Gadījumos, kad bioloģiski noārdāmos atkritumus šķiro, savāc atsevišķi vai kompostē to 

rašanās vietā- ne retāk kā divas reizes mēnesī. 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 8 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

“Atturas” – 4 (Agnese Geduševa, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

2. priekšlikums no Jura Jeruma –  

Papildināt Pārējas noteikumus ar 38.punktu: Līdz jauna atkritumu apsaimniekošanas 

līguma noslēgšanai darbojas noteikumu 9.2. punkta esošā redakcija. 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm “Par” (Arnolds Keisters, Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 9 (Andris 

Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – 4 (Agnese Geduševa, Dace 

Cīrule, Ineta Romanovska, Juris Žilko),  

“Nepiedalās” – 2 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

3. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Izvērtēt un izskatīt jautājumu - paredzēt Pašvaldības administratīvajā teritorijā divas 

atkritumu apsaimniekošanas zonas: Baložu pilsētas, Ķekavas pagasta un Daugmales 

pagasta administratīvās teritorijas – viena zona, Baldones pilsētas un pagasta 

administratīvā teritorija – otra zona. (SN) 



 24 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Juris Jerums, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 6 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa), “Atturas” – 4 (Agnese Geduševa, Juris 

Žilko, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikumi netika atbalstīti un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Juris Jerums),  

"Atturas" – 2 (Dace Cīrule, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.30/2021 “Sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanas noteikumi” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 8. pielikumā.  

 
Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Jerums lēmumu atbalstīja, jo saprot, ka novadā nepieciešami kopēji noteikumi, un tie pēc būtības 

ir tādi paši, kā iepriekš, tomēr situācija mainās un mēs esam soļa attālumā no lielākā paredzamā 

tarifa kāpuma, tāpēc nav pareizi to neņemt vērā pie jaunu noteikumu apstiprināšanas. 

Pozņaks divos priekšlikumos balsoja pret vienā atturējies, jo viņš uzskata, ka domes sēde nav tā 

vieta, kurā iesniegt priekšlikumus saistošo noteikumu izmaiņam. Šie noteikumi ir apstiprināti, 

tomēr tas neliedz veikt tajos grozījumus, un viņš aicina kolēģus iesniegt priekšlikumus komitejās, 

kur arī var par tiem diskutēt. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst.17:12 līdz plkst. 17:17. 

 

15. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – noteikumus izstrādājuši vides speciālisti, noteikumi ir tādi 

paši, kādi tie bija iepriekš Ķekavas novadā. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Varika, Melnieks, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.31/2021 “Noteikumi par 

koku ciršanu ārpus meža” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 9. pielikumā.  

 

 

16. 
Par komisijas nolikuma apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šiem noteikumiem par pamatu tika ņemti Baldones 

iepriekšējie noteikumi, komiteja tos atbalstīja.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Legzdiņa, Varika, Zvaigzne, Melnieks, Keisters, 

Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Baire, Variks, Baire otrreiz, Jēkabsone. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības Medību koordinācijas komisijas nolikumu. 

Lēmums Nr. 10. pielikumā.  

 

 

17. 
Par komisijas nolikuma apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šim nolikumam par pamatu ņemts Ķekavas novada 

iepriekšējais nolikums, kas sastādīts 2009.gadā, tas mazliet pielāgots un uzlabots atbilstoši 

mūsdienu prasībām, komiteja lēmuma projektu atbalstīja.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Legzdiņa, Zvaigzne, Jerums, Melnieks, Keisters 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības Pašvaldības īpašuma novērtēšanas komisijas 

nolikumu.  

Lēmums Nr. 11. pielikumā.  
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Sēdē pārtraukums no plkst.18:00. 

 

Domes sēde atsākas 2021.gada 7. oktobrī plkst. 11:00. 
 

Sēdi turpina vadīt -  domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdes turpinājumā piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Viktorija Baire, Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Rihards Gorkšs, Agnese 

Geduševa, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, Aigars Vītols, 

Andris Vītols, Juris Žilko. 

Pašvaldības darbinieki:  

Baldones darbinieki - izpilddirektore Tatjana Tohoņenko, Ķekavas darbinieki - izpilddirektore 

Jolanta Jansone, jurists Jānis Zvaigzne, Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, Izglītības, 

kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, speciāliste Vera Kļaviņa, Attīstības un 

būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis. 

Sēdes turpinājumā nepiedalās: Indra Priede, Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks. 

 

 

18. 
Par komisijas nolikuma apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – izstrādāts nolikums komisijai, kuras galvenā funkcija būs 

sniegt domei atzinumu par sabiedrisko pakalpojumu tarifiem pirms tie tiks apstiprināti domē. 

Iepriekš Ķekavā šāda komisija bija izveidota, bet Baldonē nebija, un tur tarifus noteica pats namu 

apsaimniekotājs, vadoties pēc Sabiedrisko pakalpojumu regulatora izstrādātajiem principiem. Par 

pamatu ņemts iepriekšējais Ķekavas nolikums, kas apstiprināts 2017.gadā. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Andris Vītols, Tihoņenko, Melnieks, 

Jansone, Baire, Zvaigzne, Keisters, Žilko, Putniņa, Līcis. 

Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Baire, Andris Vītols otrreiz. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Agneses Geduševas –  

Izteikt nolikuma 18.punktu šādā redakcijā "18. Komisijas sastāvā ir 5 locekļi ar 

balsstiesībām un tās vārdisko sastāvu apstiprina dome". 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Aigars Vītols iesniedzis priekšlikumu, par kuru nav jābalso - Atbildīgajam darbiniekam par 

kapitālsabiedrības SIA BŪKS pārraudzību sagatavot informāciju par ūdenssaimniecības un 
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siltuma pakalpojumu tarifiem, to aprēķiniem, pamatotību (lēmums par tarifu(maksas) 

apstiprināšanu), ko kapitālsabiedrība piestāda pakalpojumu saņēmējiem. Jautājumu izskatīt 

nākamajā domes atbildīgajā par kapitālsabiedrību pārraudzību komitejā. 

 

Nolikums tiek labots atbilstoši priekšlikumam un Žilko aicina balsot par laboto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Arnolds Keisters, Juris 

Jerums, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības Sabiedrisko pakalpojumu maksas aprēķināšanas  

komisijas nolikumu.  

Lēmums Nr. 12. pielikumā.  

 

 

19. 
Par noteikumu apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa  - pēc jurista ierosinājuma pārapstiprināšanai tiek virzīti  

2020.gadā apstiprinātie Ķekavas novada noteikumi. Baldonē šādi noteikumi pieņemti pasen 

2015.gadā un tie attiecās tikai uz vienu namu apsaimniekotāju. Ķekavas noteikumi atbilst visiem 

augstākstāvošiem normatīvajiem aktiem, tāpēc tos var piemērot visām pašvaldības 

kapitālsabiedrībām. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Zvaigzne, Baire, Legzdiņa, Melnieks.  

Baire izsaka savu deputātes pieprasījumu – viņa vēlas saņemt darba grupas, kura izvērtēja 

kapitālsabiedrības, sanāksmju protokolus. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības noteikumus “Ķekavas novada pašvaldības 

kapitālsabiedrību un kapitāla daļu pārvaldības kārtība”.  

Lēmums Nr. 14. pielikumā.  
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ATTĪSTĪBAS  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

20. 
Par grozījumiem domes lēmumā  

Par jautājumu ziņo Andris Vītols -  saņemta vēstule no Valsts zemes dienesta ar lūgumu precizēt 

adresāciju Ķekavas novada domes pieņemtajā lēmumā, rezultātā sagatavots precizēts lēmuma 

projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumu Ķekavas novada domes 2021. gada 4. augusta lēmuma Nr. 24 “Par 

nekustamā īpašuma D/S “Jeņči” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8070 019 0393 

Jenčos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā sadalīšanu” (turpmāk – Lēmums) 2.pielikuma 

adresācijas sadaļā un izteikt Lēmuma 2. pielikumu jaunā redakcijā.  

Lēmums Nr. 15. pielikumā.  

 

 

21. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu  

Par jautājumu ziņo Andris Vītols  - saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu mainīt 

lietošanas mērķi viņam piederošajai zemei atbilstoši teritorijas plānojumam. Šobrīd visai zemei 

lietošanas mērķis ir kā apbūves zemei. Pēc mērķu precizēšanas cilvēkam būs jāmaksā mazāks 

nekustamā īpašuma nodoklis. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma Ciniju ielā 18, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

lietošanas mērķi, nosakot dalīto lietošanas mērķi. 

Lēmums Nr. 16. pielikumā.  

 

22. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu  

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts personas iesniegums, kurā viņš lūdz noteikt lietošanas 

mērķus un adreses detālplānojuma teritorijai. Detālplānojums ir stājies spēkā, zeme 0,3 ha 

platībā sadalīta trīs zemes vienībās, kurām jānosaka adreses un mērķi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adreses un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma Asteru 

iela 30, Katlakalnš, Ķekavas pagastā, parcelēm.  

Lēmums Nr. 17. pielikumā.  

 

 

23. 
Par nekustamā īpašuma sadalīšanu  

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir pašvaldības nekustamais īpašums 1,36 ha platībā un ar 

šo lēmumu no kopējās platības tiek nodalīts dabā esošs ceļš 0,03 ha platībā. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Križanovskis, Baire. 

Jautājumu vairāk nav, Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ķekavas novada pašvaldībai piekrītošo un zemesgrāmatā nenostiprināto nekustamā īpašuma 

“Melnezers”, Katlakalns, Ķekavas  pagastā, Ķekavas novadā, sadalīt 2 daļās.  

Lēmums Nr. 18. pielikumā.  

 

 

 

24. 
Par nekustamā īpašuma sadalīšanu  

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – arī šis ir pašvaldības nekustamais īpašums 0,03 ha platībā, to 

šobrīd aizņem gaisvadu līnija, zem kuras dabā izveidojies ceļš, kurš ar šo lēmumu tiek atdalīts no 

pārējās zemes platības. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Ķekavas novada pašvaldībai piekrītošā un zemesgrāmatā nenostiprinātā nekustamā īpašuma 

“Elektropārvade”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, sadalīt 2 daļās.  

Lēmums Nr. 19. pielikumā.  

 

 

 

 25. 
Par nekustamā īpašuma sadalīšanu  

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir identisks jautājums, no pašvaldības zemes īpašuma, 

kuram ir 25 zemes vienības, trijās tiek izdalīta zeme zem dabā esoša ceļa. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ķekavas novada pašvaldībai piekrītošā un zemesgrāmatā nenostiprinātā nekustamā īpašuma 

“Elektropārvade”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, sadalīt 2 daļās.  

Lēmums Nr. 20. pielikumā.  

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

26. 
Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas izdevumu tāmju precizēšanu 

Par jautājumu ziņo Rihards Gorkšs – dokumentu kartiņai pievienotas divas tāmes – viena par 

Ķekavas izglītības iestāžu un otra par Baldones izglītības iestāžu izdevumiem. 

Zaķe skaidro sīkāk – tāmes tiek izstrādātas atbilstoši Ministru kabineta noteikumiem, tāmes 

apstiprina uz 1.janvāri, bet precizē uz 1.septembri atbilstoši skolēnu skaitam. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Jerums, Pūriņa, Aigars Vītols, Ceļmalnieks, Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas izdevumu precizētas 

tāmes uz vienu audzēkni no 2021.gada 1.septembra līdz 2021.gada 31.decembrim.  

Lēmums Nr. 21. pielikumā.  
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27. 
Par nolikuma apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Rihards Gorkšs – šajā gadījumā apvienoti divi nolikumi – Ķekavas un 

Baldones, par pamatu ņemot Ķekavas nolikumu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. 

Cīrule sniedz skaidrojumu par savu priekšlikumu un pamato, kāpēc to iesniegusi. 

Gorkšs, Žilko un Zaķe komentē Cīrules priekšlikumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Zaķe, Variks, Ceļmalnieks, Cīrule. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Daces Cīrules –  

Izteikt nolikuma  punktu 2.12 .šādā redakcijā"2.12. izglītības iestādes pedagogam un 

audzēknim par godalgotas vietas iegūšanu valsts mēroga radošajos konkursos piešķirt 

naudas balvu par augstākajiem sasniegumiem no 80.00 euro līdz 40.00 euro pēc nodokļu 

nomaksas ,pamatojoties uz naudas balvu piešķiršanas komisijas lēmuma." 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris 

Žilko), “Atturas” – 6 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikums netika atbalstīts un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības nolikumu “Par naudas balvas piešķiršanu izglītības 

iestāžu audzēkņiem un pedagogiem”.  

Lēmums Nr. 22. pielikumā.  

 

 

 

28. 
Par komisijas nolikuma apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Rihards Gorkšs – sagatavots komisijas, kas piešķirs pedagogu naudas balvas, 

nolikumu. Komitejā izskatīts un atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 
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ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības nolikumu “Ķekavas novada izglītības iestāžu 

audzēkņu un pedagogu naudas balvu piešķiršanas komisijas nolikums”.  

Lēmums Nr. 23. pielikumā.  

 

 

 

29. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Rihards Gorkšs – arī šajā gadījumā savienoti divi dokumenti, Baldonē 

stipendijas apmērs mēnesī bija 30 euro, Ķekavā tas bija diferencēts – 30 un 50 euro. Janajos 

noteikumos saglabāta diferencēta pieeja. Komiteja izskatīja un atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.32/2021 “Par Ķekavas 

novada pašvaldības stipendiju piešķiršanu” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 24. pielikumā.  

 

 

 

30. 
Par sadarbības līguma parakstīšanu 

Par jautājumu ziņo Rihards Gorkšs – pielikumā pievienots sadarbības līgums starp Ķekavas, 

Olaines un Salaspils pašvaldībām izglītības, kultūras un sporta jomā, komitejā tas atbalstīts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Zaķe, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Slēgt sadarbības līgumu starp Ķekavas, Salaspils un Olaines novadu par sadarbību izglītībā, 

kultūrā un sportā.  

Lēmums Nr. 29. pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:05 līdz 14:05. 

 

 

DROŠĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

31. 
Par noteikumu apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – apvienoti divi novadi, kuros katrā bija šādi noteikumi, kuru 

nepieciešamību regulē Ministru kabineta noteikumi. Šobrīd sagatavoti vienoti noteikumi, kuri 

regulē normas vērstas uz korupcijas novēršanu. Keisters skaidro sīkāk kam domāti noteikumi un 

ko tie regulēs. Komitejā uzklausīja noteikumu sagatavotāju un komiteja secināja, ka sagatavotā 

redakcija ir atbalstāma. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Keisters, Baire.  

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt noteikumus “Korupcijas novēršanas sistēmas organizācijas un kontroles 

veikšanas kārtība Ķekavas novada pašvaldībā”. 

Lēmums Nr. 30. pielikumā.  

 

 

32. 
Par grozījumiem komisijas nolikumā 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – tiek aicināts veikt grozījumus nolikumā, jo nomainītas trīs 

personas, kuras iekļautas komisijā no ārienes, un tie ir – divas personas no ugunsdzēsības un 

glābšanas dienesta, no viena no nacionālajiem bruņotajiem spēkiem. Tālāk Keisters skaidro, 

kādas personas iekļautas komisijā no pašvaldības. Sagatavoti grozījumi, kurus komitejā atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Izdarīt grozījumus Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas 

nolikumā, apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumu Nr. 2., 

protokols Nr. 3/2021.  

Lēmums Nr. 31. pielikumā.  

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

33. 
Par centralizētās grāmatvedības uzskaites izveidošanu 

Par jautājumu ziņo Anda Pūriņa – administratīvo teritoriju apvienošanas rezultātā konstatēts, ka 

katrā novadā bija citādi grāmatvedības kārtošanas noteikumi – Baldonē grāmatvedība tika 

organizēta pēc centralizēta modeļa, bet Ķekavā – pēc decentralizēta. Šobrīd plānots visas 

pašvaldības iestādes, izņemot aģentūras, iekļaut vienotā grāmatvedības sistēmā. Jautājumu 

izskatīja trīs komitejas un visas atbalstīja lēmuma projektu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Baire, Pūriņa, Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Žilko, Jerums, 

Zaķe, Egle, Belova. 

Žilko slēdz jautājumu un atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Juris Jerums, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt, ka no 2022.gada 1.janvāra visām Ķekavas novada pašvaldības iestādēm, izņemot 

aģentūras un kapitālsabiedrības, grāmatvedības darba organizācija tiek veikta centralizēti. 

Lēmums Nr. 32. pielikumā.  

 
Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš lēmumu atbalstīja, jo uz priekšu ir jāiet, 

tomēr ir šīs divas puses, kas viena saskata iespējas un ieguvumus, bet otra – problēmas, kas būs. 

Viņš ļoti cer, ka virzība būs uz attīstību, tomēr viņam žēl, ka Finanšu pārvalde kā galveno šai 

jautājumā saskatīja ieguvumus tieši sev.  

 

Sēde tiek slēgta plkst. 15:05. 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS1)  J.Žilko 

Sēdes vadītāja  (PARAKSTS2) A.Geduševa 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS3)  V.Milbrete 
 
1-3 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  


